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Zápis zasedání AS FUD UJEP ze dne 3. 4. 2024 

Místo konání: zasedací místnost č. 234, FUD UJEP, 16:00 hodin 

  

Přítomni: doc. PhDr. Tomáš Pavlíček, Ph.D., MgA. Radek Jandera, Ph.D., BcA. Václav Mach, 

Mgr.  et. MgA. Jan Krtička, Ph.D., Kristýna Prachařová, MgA. Adéla Machová, Ph.D. 

(předsedkyně), doc. Mgr. Lenka Sýkorová, Ph.D., MgA. Jan C. Löbl, Ph.D. 

 

Omluveni: MgA. Martin Krupa (místopředseda), Martin Pecha, MgA. Kristýna Hájková (přerušila 

studium) 

  

Předsedkyně AS FUD UJEP konstatovala, že senát je usnášeníschopný a zahájila zasedání 

v 16:13. Byl představen program AS FUD. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu zasedání a zápisu předchozího zasedání AS FUD UJEP 

2. Per rollam hlasování – výsledek  

3. Volby AS FUD UJEP na období 2025–2027 

4. Schválení dokumentů FUD UJEP 

5. Různé 

 Informace z AS UJEP 

 Volby do AS UJEP – studentská komora – informace a výsledek 

 SKAS FUD UJEP – přerušení studia členů senátu 

Kvalita výuky 

Vyjádření AS FUD k otevřenému dopisu studentstva FUD UJEP 

  

 

1. Schválení programu zasedání a zápisu z předchozího zasedání AS FUD UJEP 

K zápisu ze dne 1. 2. 2024 nejsou další připomínky či doplnění. Předsedkyně senátu seznámila 

přítomné s programem jednání a bylo přistoupeno k jeho schválení. 
 

AS FUD UJEP souhlasí s navrženým programem zasedání (viz výše) pro jednání dne 

3. 4. 2024.  Proběhlo hlasování o navrženém programu s výsledkem: Pro 8; Proti 0; Zdržel se: 0. 

 

 

2. Per rollam hlasování – výsledek  

Předkladatelka: Michaela Thelenová 

 

Usnesení a výsledek hlasování per rollam ze dne 23. 2. 2024: 

AS FUD souhlasí s Podmínkami přijímacího řízení pro navazující magisterský studijní program 

Kurátorská studia pro akademický rok 2024/2025 pro 2. kolo přijímacího řízení. 

Výsledek hlasování: Pro: 7; Pro s výhradami a doporučením k opravám: 3; Proti: 0; Zdržel se: 1. 

Doplnění: Dokument byl dle doporučení aktualizován. 

 

 

3. Volby AS FUD UJEP na období 2025–2027 

Předkladatelka: Adéla Machová 

 

Akademický senát Fakulty umění a designu UJEP vyhlásí volby do AS FUD na období 2025–2027. 

Vyhlášení voleb proběhne v červnu 2024. 

Termín voleb AS FUD byl stanoven po diskuzi na středu 20. 11. 2024. 

Návrhy na kandidáty bude možné podávat do 30. 10. 2024. 

Kandidátní listina bude zveřejněna dne 13. 11. 2024. 
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Návrh členů volební komise AS FUD: Jan Krtička (předseda vol. komise) + 3 osoby (nutné do 

příštího jednání zajistit – zodpovídají všichni členové AS FUD). 

Volební komise a předseda volební komise bude jmenována na dalším zasedání AS FUD – návrhy 

kandidátů sesbírat do příštího zasedání, kdy budou kandidáti projednáni, vybráni a schváleni. 

Následně bude vydán dokument vyhlašující volby a vyvěšen na úředních deskách FUD UJEP. 

 

 

4. Schválení dokumentů FUD UJEP 

Předkladatelka: Zdena Kolečková 

 

Členové AS FUD se seznámili s předloženými dokumenty a postupně je projednali. 

 

Usnesení č. 1: AS FUD UJEP souhlasí s Plánem realizace Strategického záměru Fakulty umění 

a designu Univerzity Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem pro rok 2024. 

Výsledek hlasování: Pro: 8; Proti: 0; Zdržel se: 1. 

 

Na AS FUD byla přizvána jako host paní děkanka Z. Kolečková. Členové AS FUD pokládali dotazy 

k předloženému Příkazu č. 1/2024 a níže sepisujeme závěry z proběhlé diskuze, včetně 

doporučení k zapracování do daného dokumentu a jeho příloh. 

 

Doporučení: 

- opravit název ateliéru Sklo v excelové tabulce, 

- sjednotit označení kateder, tj, psaní velkého písmena jako označení pracoviště (Katedra dějin 

a teorie umění, Katedra umění, Katedra všeobecné praxe, Katedra designu, Katedra vizuální 

komunikace), 

- do excelové tabulky struktury doplnit pozici ředitele DUÚL a provázanost na zodpovědnost vůči 

vedení, 

- doporučení vložit k struktuře či do příkazu poznámku, že dané označení pozice není 100% 

úvazek (např. asistent katedry napříč pracovišti může být i pouze 1 osoba, dle vývoje 

administrativních povinností). 

 

AS FUD projednal Příkaz děkanky č. 1/2024 ze dne 20. 2. 2024 a doporučuje zanést dílčí 

úpravy a doplnění dle výše uvedeného. 

 

  

5. Různé 
 

Informace z AS UJEP: 

● volba předsedy SKAS 

● rozpočet UJEP nebyl prozatím předložen 

 

Volby do AS UJEP – studentská komora – informace a výsledek: 

Doplňovací volby do AS UJEP se na FUD uskutečnily ve středu 6. 3. 2024 v přízemí budovy 

FUD (foyer), v čase od 9:30 do 14:30 hodin. Komise oznámila AS UJEP výsledek e-mailem (zaslal 

T. Pavlíček) a zvoleným členem za studentskou komoru FUD v AS UJEP se stal MgA. Štefan 

Pecko (SP Vizuální komunikace, 1. ročník PhD studia). Informace o zvolení jsou distribuována AS 

UJEP a tajemnice zvoleného kandidáta informovala o dalším jednání AS UJEP e-mailem. 

 

SKAS FUD UJEP – přerušení studia členky SKAS FUD UJEP: 

Kristýna Hájková přerušila studium na FUD, čímž jí zanikl mandát senátorky. V posledních 

doplňovacích volbách ze dne 30. 11. 2022 se stal náhradníkem BcA. Dominik Kobeda, který bude 
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informován osobně předsedkyní a vyzván k členství ve SKAS FUD UJEP. Při přijetí funkce bude 

pozván e-mailem na další zasedání AS FUD. 

 

Senátor M. Pecha bude předsedkyní e-mailově informován k plnění povinností mandátu senátora 

– viz Volební řád čl. 1, bod 6 c). 

 

 

Kvalita výuky 

Navrhovatelka: Adéla Machová 

 

Na kolegiu děkanky dne 19. 3. 2024 byl předán podnět studentů: 

“Pedagogové vyžadují prezenční přítomnost na termínu zkoušek i přesto, že studenti jsou v daném 

čase na stáži / Erasmus.” (výběr ze zápisu AS FUD) Podnět byl předán přímo proděkance pro 

studium e-mailem a oznámen i na kolegiu. Viz zápis z kolegia: “4. Různé: 

g) Podnět ze senátu: Návrat z ERASMU kvůli zápočtu, zkoušce. Někteří pedagogové totiž vyžadují 

prezenční přítomnost na termínu zkoušek i přesto, že studenti jsou v daném čase na stáži / 

Erasmu. Podnět byl předán proděkance pro studium. Studenti žádají vyřešení této situace i s 

ohledem do budoucnosti. Vedení žádá pedagogy, aby v maximální možné míře uznávali předměty 

absolvované na stážích. Neuznávají se pouze státnicové předměty, vše ostatní ano.” 

 

Kvalita výuky / STAG – výsledky za ZS 2023/2024: 

Vedení FUD průběžně pracuje se zpětnou vazbou výuky od studentů, kterou uvedli ve STAG za 

ZS 2023/2024. Tj. budou podniknuty kroky vycházející z evaluace hodnocení a nastaveny 

podmínky pro řešení např. technických požadavků na výuku, ale také vedoucí kateder individuálně 

zkonzultují zpětné vazby s pedagogy a požádají je o odpověď na vyplněná hodnocení přes systém 

STAG (i při odpovědi pedagoga na komentář je zachována anonymita studenta, který hodnotil 

studijní předmět). 

 

T. Pavlíček odchází z jednání AS FUD v 17:08. 

 

 

Vyjádření AS FUD k otevřenému dopisu studentstva FUD UJEP 

Navrhovatel: Radek Jandera 

 

AS FUD si připomněl vývoj situace, která se týká instalace um. díla (objekt – památník Viktora 

Ullmanna) od Jiřího Černického v prostoru před budovou FUD. Dílo bylo instalováno v rámci 

projektu GARDENING OF SOUL, jehož kurátorem je prof. Mgr. Michal Koleček, Ph.D. Cílem 

projektu je kultivace veřejného prostoru. V případě um. díla J. Černického se předpokládá umístění 

před budovou FUD po dobu udržitelnosti výsledků projektu. Památník nahrazuje objekt J. 

Sieratovského z roku 2009, který zde byl umístěn také dočasně.  
 

Vůči dílu autora Jiřího Černického, instalovanému před budovou Fakulty umění a designu UJEP v 

Ústí nad Labem, se Otevřeným dopisem datovaným k 19. 3. 2024 vymezilo Studentstvo FUD. 

(https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdO98VcGGgI7dmMxhtjO80Izkx1TVo_f5L2UwKLi3J

HjMzVew/viewform, datováno k 19. 3. 2024). 
 

Na otevřený dopis reagovala o den později děkanka prof. Mgr. Zdena Kolečková, Ph.D. Veřejným 

vyjádřením k otevřenému dopisu studentstva FUD UJEP, ve věci umístění sochy Viktora Ullmanna 

před budovou fakulty, (https://fud.ujep.cz/aktualne/vyjadreni-dekanky-fakulty-umeni-a-designu-

ujep-k-otevrenemu-dopisu-studenstva-fud-ujep/, datováno k 20. 3. 2024).  

 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdO98VcGGgI7dmMxhtjO80Izkx1TVo_f5L2UwKLi3JHjMzVew/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdO98VcGGgI7dmMxhtjO80Izkx1TVo_f5L2UwKLi3JHjMzVew/viewform
https://fud.ujep.cz/aktualne/vyjadreni-dekanky-fakulty-umeni-a-designu-ujep-k-otevrenemu-dopisu-studenstva-fud-ujep/
https://fud.ujep.cz/aktualne/vyjadreni-dekanky-fakulty-umeni-a-designu-ujep-k-otevrenemu-dopisu-studenstva-fud-ujep/
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Shrnutí informací z diskuze členů AS FUD UJEP nad tímto bodem: 
 

AS FUD jako orgán volený celou akademickou obcí a také ji zastupující se nabízí jako 

diskusní platforma pro jednání o tématech, na která mohou mít studentstvo a vedení FUD 

rozdílné názory. 
 

Pro svolání možného jednání a vytvoření prostředí pro komunikaci – např. mimořádné zasedání 

AS FUD UJEP lze svolat min. 6 dní předem (oznámení je provedeno e-mailem členům senátu od 

předsedkyně AS FUD UJEP a oznámeno na webu FUD v sekci Organizační struktura – 

Akademický senát fakulty).  
 

Dále je ve spolupráci všech členů AS FUD UJEP formulováno vyjádření senátu k danému bodu, o 

kterém budou členové senátu následně hlasovat formou per rollam (e-mailem) během týdne, kdy 

je možnost komentovat a upřesňovat zápis z dnešního jednání. 

 

Vyjádření AS FUD k Otevřenému dopisu studentstva FUD UJEP ve věci díla autora Jiřího 

Černického, instalovaného před budovou Fakulty umění a designu UJEP v Ústí nad Labem 

ze dne 19. 3. 2024:  
 

Akademický senát Fakulty umění a designu UJEP, jako samosprávný zastupitelský 

akademický orgán, by se rád vyjádřil k Otevřenému dopisu studentstva FUD UJEP ze dne 19. 03. 

2024, který se týkal instalace díla J. Černického v prostoru před budovou FUD. Stejně jako paní 

děkanka si také ceníme zájmu studentstva o veřejný prostor před budovou školy. Akademický 

senát FUD nepochybuje, že podstatou otevřeného vyjádření studentstva bylo usilovat o zachování 

dobrého jména Fakulty umění a designu UJEP. 

Protože dílo J. Černického je umístěno před budovu FUD, tedy do prostoru užívaného převážně 

členy akademické obce FUD, akademický senát FUD se domnívá, že zásah měl být diskutován 

nejen formálně se subjekty, které spravují prostor umístění díla (rektorát a Správa kampusu), ale 

možnost vyjádřit se k podobě nejbližšího okolí své školy by měla mít též akademická obec FUD.   

Nad rámec pouhého dodržování zákonů a ostatních právních předpisů, jakož i vnitřních 

předpisů a norem UJEP, považujeme za neméně důležitou (v případě obdobných témat) větší míru 

informovanosti samotné akademické obce, tj. posílit komunikaci mezi vedením fakulty a 

akademickou obcí, a rozhodnutí činit nadále maximálně transparentně a komunikovat a 

zveřejňovat je s dostatečným předstihem.  

 

Hlasování k výše uvedenému vyjádření (per rollam / e-mailem uzavřeno dne 13. 4. 2024) – 

výsledek: Pro: 7; Proti:0; Zdržel se: 3. 

 

Souhrn příloh k projednávanému bodu: 

Otevřený dopis 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdO98VcGGgI7dmMxhtjO80Izkx1TVo_f5L2UwKLi3JHj

MzVew/viewform 

Vyjádření děkanky FUD https://fud.ujep.cz/aktualne/vyjadreni-dekanky-fakulty-umeni-a-designu-

ujep-k-otevrenemu-dopisu-studenstva-fud-ujep/ 

 

Předsedkyně AS FUD UJEP poděkovala senátorům za účast na zasedání a ukončila jej v 17:30.  

______________________________________________________________________ 

 

Další řádné zasedání AS FUD UJEP se koná v úterý dne 14. 5. 2024 od 10:00 v zasedací 

místnosti č. 234 na FUD UJEP.  
 

Zapsala: A. Machová  

Ověřil: R. Jandera  

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdO98VcGGgI7dmMxhtjO80Izkx1TVo_f5L2UwKLi3JHjMzVew/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdO98VcGGgI7dmMxhtjO80Izkx1TVo_f5L2UwKLi3JHjMzVew/viewform
https://fud.ujep.cz/aktualne/vyjadreni-dekanky-fakulty-umeni-a-designu-ujep-k-otevrenemu-dopisu-studenstva-fud-ujep/
https://fud.ujep.cz/aktualne/vyjadreni-dekanky-fakulty-umeni-a-designu-ujep-k-otevrenemu-dopisu-studenstva-fud-ujep/

